
Zápisnica 
z ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Priechod 

konaného dňa 28.11.2022 
_______________________________________________________________________ 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program:  
 
1.  Štátna hymna  
2.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva  
3.  Oboznámenie s výsledkami volieb do orgánov samosprávy obce, konaných 29.10.2022 
4.  Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce  Priechod 
5.  Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva obce Priechod   
6.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
7.  Schválenie programu, ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva  
     obce Priechod 
8.  Príhovor novozvoleného starostu obce  
9.  Voľba pracovných komisií  - mandátová komisia  
                                                -  návrhová komisia 
10.Overenie platnosti voľby starostu a poslancov a zlučiteľnosti ich funkcií 
 
11.Voľba   členov komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie 
      starostu obce 
12. Voľba členov komisie na prešetrenie sťažností, ktorá smeruje na hlavného kontrolóra  
       pri výkone samosprávnej funkcie 
13.  Zriadenie komisií obecného zastupiteľstva, voľba predsedu a členov komisií 
       obecného zastupiteľstva   
14.  Zastupovanie starostu 
15.  Poverenie poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia obecného  
       zastupiteľstva v prípadoch určených zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
       v znení neskorších predpisov 
16.  Delegovanie zástupcu obce do Rady školy pri Základnej škole s MŠ v Priechode 
17.  Určenie platu novozvolenému starostovi obce  
18.  Odmeny poslancom obecného zastupiteľstva 
19.  Diskusia  
20.  Návrh uznesení  
21.  Záver  
 
 
k bodu 1/ 
V úvode ustanovujúceho zasadnutia OZ zaznela štátna hymna 
 
k bodu 2/ 
Zasadnutie otvoril starosta Mgr. Stanislav Chaban, privítal prítomných: novozvoleného 
starostu, novozvolených poslancov, poslancov zvolených v predchádzajúcom volebnom 
období, predsedkyňu MVK Tatianu Cifrovú, hlavnú kontrolórku A. Kubaliakovú, 
riaditeľku ZŠ s MŠ Mgr. Kmeťovú, pána farára Mgr. Iskru, zástupcu futbalového klubu, 
folklórnej skupiny, divadelného súboru, riaditeľku zariadenia pre seniorov v Priechode 
a všetkých prítomných, ktorí sa zúčastnili na zasadnutí. 



 
k bodu 3/ 
Predsedníčka miestnej volebnej komisie pre voľby do orgánov samosprávy obce 2022 
Tatiana Cifrová oboznámila prítomných s výsledkami volieb . Prečítala zápisnicu MVK, 
obecné zastupiteľstvo zobralo zápisnicu na vedomie. 
k bodu 3 -Uz.č.1/2022 
 
k bodu 4,5/ 
Mgr. Stanislav Chaban vyzval novozvoleného starostu Ing. Erika Murgaša, aby zložil 
sľub. Novozvolený starosta po zložení sľubu prevzal z rúk predsedníčky MVK osvedčenie  
o zvolení a podpísal vyhlásenie o zlučiteľnosti funkcie starostu. 
Starosta Ing. Erik Murgaš vyzval novozvolených poslancov, aby zložili zákonom predpísaný 
sľub. Sľub za všetkých poslancov prečítala PhDr. Lucia Lamperová, poslanci svojím 
podpisom preukázali zloženie sľubu, z rúk predsedníčky MVK si prevzali osvedčenie   
o zvolení, následne podpísali vyhlásenie o zlučiteľnosti funkcie poslanca OZ. 
k bodu 4,5 -Uz.č.2/2022 
 
k bodu 6/ 
Obecné zastupiteľstvo na návrh starostu schválilo návrhovú komisiu v zložení: Janka 
Pančíková, Marek Slobodník. Za zapisovateľku zápisnice a uznesení bola určená 
pracovníčka obecného úradu Mária Vajsová. 
k bodu 6 -Uznesenie č. 3/2022 
 
k bodu 7/ 
Program ustanovujúceho zasadnutia prečítala poslankyňa Janka Pančíková, OZ program 
schválilo. 
k bodu 7 –Uznesenie č. 4/2022 
 
k bodu 8/ 
V tomto bode rokovania sa prítomným prihovoril novozvolený starosta. Poďakoval 
Mgr. Stanislavovi Chabanovi za doterajšiu prácu, ktorú  ako starosta vykonával počas 
štyroch volebných období. Poďakoval aj doterajším poslancom OZ , zástupcom  
jednotlivých žložiek ( športu, kultúry, divadla ...) .  Predstavil svoj program na nasledujúce 
volebné obdobie 2022-2026. 
 
k bodu 9/ 
Starosta predložil obecnému zastupiteľstvu návrh na vytvorenie pracovných komisií 
obecného zastupiteľstva: mandátovú a návrhovú. Do mandátovej  komisie navrhol:  
Mgr. Martinu Čunderlíkovú, Miroslava Strečka, Mareka Slobodníka. Do návrhovej 
komisie navrhol: Ing. Pavla Strečka, Mgr. Barboru Homolovú, PhDr. Luciu Lamperovú. 
k bodu 9-Uz.č. 5/2022 
  
k bodu 10/ 
Mandátová komisia na základe podpísaných sľubov a vyhlásení o zlučiteľnosti 
funkcií overila a potvrdila platnosť voľby starostu a poslancov obecného zastupiteľstva 
na nasledujúce volebné obdobie. 
k bodu 10 – Uz.č. 6/2022 
 
k bodu 11,12/ 
Obecné zastupiteľstvo podľa predloženého návrhu starostu schválilo predsedov  



a členov komisií: komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie starostu obce 
a komisie na prešetrenie sťažností, ktorá smeruje na hlavného kontrolóra pri výkone 
samosprávnej pôsobnosti. 
k bodu 4- Uz.č. 7/2022 
k bodu 5- Uz. č. 8/2022 
 
k bodu 13/ 
Obecné zastupiteľstvo z zmysle Štatútu obce Priechod zriadilo komisie obecného  
zastupiteľstva, a to:  
a) komisiu životného prostredia a výstavby, lesného a vodného hospodárstva 
b) finančno-sociálnu komisiu 
c) kultúrno-školskú a športovú komisiu 
d) komisiu na ochranu verejného poriadku 
 
a zvolilo predsedov a členov jednotlivých komisií. Predsedovia jednotlivých komisií 
sa volia z radov poslancov. Návrh na obsadenie predsedov a členov vypracoval starosta 
v spolupráci s obecným  
zastupiteľstvom.  
k bodu 13-Uz.č. 9/2022 
 
k bodu 14,15/ 
Starosta obce Ing. Murgaš predložil obecnému zastupiteľstvu svoj návrh na určenie 
poslanca, ktorý bude vykonávať funkciu zástupcu obce. Za zástupcu navrhol Janku 
Pančíkovú, ktorá vo voľbách získala najväčší počet hlasov. Odovzdal jej poverenie. 
Obecné zastupiteľstvo zobralo poverenie na vedomie.  
Obecné zastupiteľstvo zároveň poverilo Janku Pančíkovú na zvolávanie a vedenie 
zasadnutí obecného zastupiteľstva v prípadoch určených zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znp. 
k bodu 14-Uz.č.10/2022 
k bodu 15- Uz.č.11/2022 
 
k bodu 16/ 
Do rady školy ( Základnej školy s MŠ v Priechode ) bola navrhnutá a delegovaná  
poslankyňa OZ Mgr. Barbora Homolová. 
k bodu 16-Uz.č. 12/2022 
 
k bodu 17/ 
Podľa § 3 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z. z.,  starostovi patrí plat, ktorý je súčinom priemernej 
mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov 
Štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa  
§ 4 ods. 1. Starostovi bol v zmysle zákona  schválený plat vo výške 2665,-€, ktorý mu patrí odo 
dňa zloženia sľubu, čiže od 28.11.2022.  
k bodu 17-Uz.č. 13/2022 
 
k bodu 18/ 
Po vzájomnej dohode všetkých poslancov obecné zastupiteľstvo schválilo odmeny  
pre členov OZ vo výške 10,- €  za jednu účasť na zasadnutí. 
k bodu 18-Uz.č. 14/2022 
 
 



k bodu 19/ 
Po vyčerpaní predchádzajúcich bodov programu starosta Ing. Erik Murgaš vyzval 
prítomných na diskusiu: 
 
Ing. Jozef Gajdoš ( prezident OFK 1950 Priechod) 

- poďakoval Mgr. Stanislavovi Chabanovi a predošlému obecnému zastupiteľstvu 
za doterajšiu spoluprácu, či už pri podpore činnosti futbalového klubu a aj pri 
zveľaďovaní športového areálu 

 
Ing. Pavol Strečok ( poslanec OZ) 

- poďakoval Mgr. Stanislavovi Chabanovi a Ing.  Ondrejovi Martincovi za  
      ich doterajšiu prácu,  povzbudil nové obecné zastupiteľstvo k práci v tomto volebnom 
      období, hlavný dôraz kladie na budovanie  a rozvoj občianskej infraštruktúry v obci 
 
Ing. Ondrej Martinec ( bývalý poslanec OZ) 

- zhodnotil doterajší rozvoj obce a svoje doterajšie pôsobenie vo funkcii poslanca 
obecného zastupiteľstva 
- pripojil informáciu ohľadom budovania zberných dvorov na základe skúseností 
z iných obcí ( nadviazal na príspevok Miroslava Kmeťa)  

 
Mgr. Barbora Homolová ( poslankyňa OZ) 

- povzbudila občanov, aby svojou účasťou , či už na zasadnutiach OZ , alebo 
akciách prispeli k rozvoju vecí verejných, spoločné aktivity môžu ľudí zjednotiť 

      a prispejú k spokojnosti občanov 
 
PhDr. Lucia Lamperová ( poslankyňa OZ) 

- informovala prítomných o možnosti využitia odmien poslancov na pomoc občanov,  
ktorí sa ocitnú v zložitej životnej situácii, alebo sociálne slabším občanom 

 
Mgr. Jana Kmeťová ( riaditeľka ZŠ s MŠ) 

- poďakovala Mgr. Chabanovi a Ing. Martincovi, ako aj celému predchádzajúcemu 
obecnému zastupiteľstvu za doterajšiu spoluprácu , vyjadrila presvedčenie, že vzájomná 
spolupráca bude pokračovať aj naďalej, predniesla  požiadavku, v prípade možnosti 
zriadiť mini knižnicu pre deti v priestoroch obecného úradu ( kultúrneho domu). 
 

Mgr. Marek Iskra ( pán farár) 
- poďakoval Mgr. Stanislavovi Chabanovi a OZ za doterajšiu spoluprácu, vyjadril 

      nádej, že úspešná spolupráca obce a farského úradu bude pokračovať aj v budúcnosti 
  

 
Monika Sabová ( riaditeľka FSk Priechoďan) 

- poďakovala Mgr. Chabanovi a obecnému zastupiteľstvu za spoluprácu, novému 
starostovi Ing. Murgašovi popriala mnoho úspechov do budúcej práce. V roku 2023 
bude FSk Priechoďan oslavovať 55. výročie svojho vzniku. Požiadala obecné 
zastupiteľstvo  o pomoc a spoluprácu pri organizovaní a priebehu osláv, zároveň 
požiadala aj o finančnú podporu uvedenej akcie. 
 

PaDr. Božena Hrdinová  (riaditeľka zariadenia Senior Dom Magnólia) 
- poďakovala Mgr. Chabanovi  aj celému obecnému úradu a zároveň aj OZ za  

doterajšiu spoluprácu 



 
Ing. Marta Slobodníková ( ochotnícky divadelný súbor) 

- poďakovala Mgr.  Stanislavovi Chabanovi za spoluprácu, novému starostovi aj OZ 
popriala mnoho úspechov do budúcej práce 
- požiadala starostu aj OZ, aby sa v budúcnosti zlepšilo vykurovanie budovy kultúrneho 

domu počas vykonávania voľnočasových aktivít občanov, aj počas víkendov 
a sviatkov ( zabudovanie tepelného čerpadla a pod.), požiadala o vyčlenenie priestorov 
na úschovu kulís pre divadelný súbor 
 

Hugo Homola ( žiak ZŠ ) 
- bolo by dobré, keby sa na starom futbalovom ihrisku vybudovala prekážková dráha 
pre cyklistov 
 
 

Miroslav Kmeť ( obyvateľ obce) 
- požiadal novozvoleného starostu Ing. Erika Murgaša o informáciu  ohľadom 

vybudovania zberného dvora v obci , túto aktivitu starosta občanom predstavil 
v príhovore ako jednu z úloh svojho programu vo volebnom období 
 

k bodu 19- Uz. č.15/2022  
 

 
k bodu 21/ 
Starosta Ing. Erik Murgaš poďakoval prítomným za účasť  a zasadnutie ukončil. 
 
 
Zapísala: Mária Vajsová 
Overili:   Janka Pančíková, Marek Slobodník 


